
Ocena izvajanja
letošnje občinske

resolucije
Izvršni svet je pripravil oceno izvajanja resolucije o politiki

uresničevanja družbenega plana občine Ljubljana Moste-Po-
lje za obdobje 1986-1990 v letu 1989 in jo hkrati s predlogom
razvojnih nalog in aktivnosti za uresničevanje družbenega
plana občine v letu 1990 posredoval delegatom občinske
skupščine v obravnavo in sprejem.

Glede na spremembo zakonodaje na področju planiranja, ki ne
predvideva več resolucije v klasičnem smislu (z obilico podatkov
in podrobnosti) je ocena izvajanja resolucije za leto 1989 zadnja,
ki je pripravljena v obstoječi obliki. Pravzaprav je že v njej tudi
zametek novega - to je ocena izvajanja programa razvojnih nalog
in aktivnosti za leto 1989, ki ga je Izvršni svet pripravil hkrati
s samo resolucijo. V nadaljevanju podajamo nekatere bistvene
ugotovitve iz ocene programa razvojnih nalog in aklivnosti za
leto 1989, samo oceno resolucije pa ne predstavljamo posebej.
Na področju gospodarskega razvoja je v začetku letošnjega leta
na iniciativo Izvršnega sveta svetovalna organizacija Yugea pred-
ložila analizo poslovanja in razvojnih možnosti v dveh organiza-
cijah. Z rezuJtati analize in z možnostjo prestrukturiranja gospo-
darstva s pomočjo majhnih in srednjih podjetij, so bili v mesecu
marcu 1989 seznanjeni tudi predstavniki gospodarstva občine.
Konkretne akcije v zvezi s prestrukiuriranjem so se v juliju 1989
nadaljevale v Papirnici Vevče.

Občina je tudi v letu 1989 skrbela za zagotavljanje prostorskih
možnosti razvoja drobnega gospodarstva. Tako so že dograjeni
ali tik pred zaključkom izgradnje rentri v Novih Fužinah, Novih
Jaršah in Vevčah v katerih so poslovni prostori namenjeni
opravlianju storitvenih dejavnosti. Na področju uiejanja pro-
stora je bil izdelan in usklajen prvi paket sprememb in dopolni-
tev dolgoročnega plana občin in mesta Ljubljane, ki je bil hkrati
usklajen z obveznimi prostorskimi sestavinami dolgoročnega
plana SR Slovenije za obdobje 1986-2000. Posebna pozornost je
bila posvečena usklajevanju navzkrižnih interesov posameznih
nosilcev planiranja glede možnih sprememb namenske rabe
kmetijskih zemljišč.

Na področju davčne politike je občinska skupščina z odlokom
o davkih občanov in odlokom o davku na promet nepremičnin
povečala obstoječe davčne oprostitve in olajšave ter uvedla nove.

V letu 1989 smo v občini nadaljevali razvoj informacijskega
sistema po predvidenem načrtu razvoja računalmško podprtega
informacijskega sistema.

Kot je bilo že uvodoma rečeno je Izvršni svet hkrati za oceno
letošnje resolucije pripravil tudi predlog razvojnih nalog in
aktivnosti za leto 1990. Osnutek tega planskega akta je občinska
skupščina z nekaterimi pripombami že sprejela. V predlogu so te
pripombe upoštevane oz. so nanje podani odgovori.
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